
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa  17. januára 2018 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci:  Ing. Martin Lenárt,  Lýdia Rúfusová, p. Renáta Karnová,  p. Ladislav Hutka                               

      p. Milan Junas 

 

Ďalší prítomní:  p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

 p. Miriam Pallová – odborný referent 

             p. Jana Benková – ekonóm, účtovník 

 

Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka a privítala všetkých prítomných. 

Ospravedlnila neúčasť p. Ľuboša Čajnáka, Ing. Milana Vlčeka a p. Evy Vlčkovej na 

rokovaní. Konštatovala, že prítomní sú 5 poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Rokovanie 

je verejné a vyhotovuje sa z neho videozáznam. Zasadnutie sa uskutočňuje v zmysle 

schváleného harmonogramu. 

Starostka prečítala návrh  programu ktorým sa bude riadiť zasadnutie.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

Schvaľuje program  zasadnutia: 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 108-124/2017 zo dňa 

13.12.2017 a č. 10-17/2018 zo dňa 10.01.2018  

4. Voľba hlavného kontrolóra 

5. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady  obce Liptovská 

Porúbka za mesiac september 2017 

6. VZN č. 16/2018 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu objektu 

Materskej školy so sídlom na území obce Liptovská Porúbka 

7. Pridelenie nájomného bytu č. 3 v bytovom dome 556 

8. Dotácia na I. polrok 2018 pre Mesto Liptovský Hrádok na mimoškolskú záujmovú 

činnosť detí 

9. Rôzne 

10. Záver 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov: 5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla: p. Ladislava Hutku, Ing. Martina Lenárta, p. 

Milana Junasa, vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov 

zápisnice určila: p. Lýdiu Rúfusovú,  p. Renátu Karnovú. Predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

 



Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 

A) Volí návrhovú komisiu v zložení: p. Ladislav Hutka, Ing. Martin Lenárt, p. Milan 

Junas 

   

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice   

p. Lýdiu Rúfusovú a p. Renátu Karnovú 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

3. Pri  kontrole plnenia uznesení č. 108 – 124 zo dňa 13.12.2017 a uznesení č. 10 – 

17/2018 zo dňa 10.1.2018 starostka prešla jednotlivé uznesenia a informovala prítomných, 

že kúpne zmluvy s predávajúcimi ešte stále neboli podpísané. Podľa najnovších 

informácií od právneho zástupcu vlastníkov nehnuteľností, termín  podpisu kúpnych 

zmlúv sa posunul z dôvodu, že vlastníci nehnuteľností riešili odstúpenie od kúpnej 

zmluvy s občanmi z Liptovského Petra. Do 19. 1. 2018 by mali mať vlastníci 

nehnuteľností tieto právne vzťahy uzavreté a následne sa môžu podpísať kúpne zmluvy. 

Starostka ďalej informovala, že na základe jej žiadosti vo štvrtom týždni našu obec 

navštívia z Úradu splnomocnenca vlády. Na základe uvedeného starostka navrhla zmenu 

termínu na úhradu druhej splátky kúpnej ceny 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ č. 108-124/2017 zo dňa 13.12.2017 a č. 

10-17/2018 zo dňa 10.01.2018 a konštatuje ich priebežné plnenie. 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje zmenu termínu úhrady uvedeného v uznesení č. 7/2018 zo dňa 30.01.2018 na 

zaplatenie druhej splátky do 28.02.2018. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

 



4. Starostka informovala, že v zmysle vyhlásenej voľby hlavného kontrolóra bola  do 5. 

januára 2018 na obecný úrad  doručená jedna obálka s prihláškou na funkciu hlavného 

kontrolóra. Určená komisia dňa 10.01.2018 otvorila obálku a konštatovala, že spĺňa 

všetky náležitosti stanovené vo vyhlásení voľby hlavného kontrolóra zo dňa 15.11.2017.  

Komisia odporučila pozvať p. Danušu Belákovú na voľbu hlavného kontrolóra. Starostka 

konštatovala, že  p. Danušu Belákovú predstavovať netreba nakoľko v predchádzajúcom 

funkčnom období vykonávala v našej obci funkciu hlavnej kontrolórky. Vďaka nej sa 

obec vyhla omylom a nedostatkom a za jej prácu je patrí úprimné poďakovanie. Za 

poslancov vyjadrila svoj názor a poďakovala hlavnej kontrolórke za jej doterajšiu prácu 

pre obec p. Lýdia Rúfusová. Keďže sa do voľby kontrolóra prihlásila len jedna 

uchádzačka starostka požiadala poslancov, aby sa vyjadrili, či idú voliť hlavného 

kontrolóra. Všetci prítomní sa vyjadrili za voľbu.  Predseda návrhovej komisie prečítal 

návrh uznesenia.   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

A, Konštatuje, že bola predložená jedna prihláška na funkciu hlavného kontrolóra, 

otvorená dňa  10.01.2018 spĺňajúca všetky náležitosti stanovené vo vyhlásení voľby 

hlavného kontrolóra zo dňa 15.11.2017  

 

B, Volí do funkcie hlavného kontrolóra na funkčné obdobie 6 rokov p. Danušu Belákovú. 

Funkčné obdobie vzniká dňom 01.02.2018 a končí 31.01.2024 s úväzkom 9hod. týždenne. 

 

C, Súhlasí s vykonávaním inej zárobkovej činnosti hlavnej kontrolórky vyplývajúcej z 

funkcie hlavnej kontrolórky v iných obciach , výkonu funkcie tajomníčky RVC – ZO v 

Štrbe a s podnikateľskou činnosťou v rámci vlastnej spoločnosti U Sovy, s.r.o.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

5. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady  obce Liptovská Porúbka za 

mesiac september 2017 bola poslancom doručená spolu s pozvánkou na OZ. Hlavná 

kontrolórka konštatovala, že pri kontrole nezistila porušenie zásad hospodárenia 

s finančnými prostriedkami obce a nie je potrebné prijímať žiadne opatrenia. Finančné 

prostriedky sú využívané hospodárne, efektívne a účelne. 

 

Berie na vedomie Správu z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady  obce 

Liptovská Porúbka za mesiac september 2017 
 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

6.   Návrh VZN o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠJ Liptovská 

Porúbka bol poslancom doručený v časovom predstihu na preštudovanie. Bol zverejnený 

na web stránke obce ako aj na úradných tabuliach v zákonom predpísanej lehote. Zo 



strany občanov neboli vznesené žiadne návrhy ani pripomienky. V návrhu VZN je 

zmenená len výška dotácie na rok 2018, ktorú prepočítala ekonómka podľa platnej 

metodiky. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke sa uznieslo na prijatí: 

Všeobecne záväzného nariadenia číslo 16/2018 o určení výšky dotácie na prevádzku, 

mzdy a správu objektu Materskej školy so sídlom na území obce Liptovská Porúbka. 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných 

poslancov. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

p. starostka ďalej informovala, že k 31. 01 .2018  na vlastnú žiadosť končí pracovný 

pomer  sl. Chovanovej, ktorá bola poverená vedením počas trvania rodičovskej dovolenky 

riaditeľky MŠ. Vzhľadom na túto skutočnosť ako aj na fakt, že od septembra 2017 je do 

MŠ prihlásených 32 detí a sú zriadené dve triedy, sme začiatkom januára prijali do 

pracovného pomeru dve kvalifikované pedagogické zamestnankyne.  

 

7. Predseda bytovej komisie Ing. Martin Lenárt oboznámil poslancov so stanoviskom 

bytovej komisie, ktorá posúdila len kompletné žiadosti žiadateľov o pridelenie nájomného 

bytu a odporučila vyhovieť žiadosti p. Juraja Králku, keďže jeho žiadosť bola evidovaná 

najdlhšie. Zároveň konštatoval, že niektorým nájomcom boli doručené výpovede z nájmu 

bytu z dôvodu neplnenia si povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy a je 

pravdepodobnosť, že k 31. 3. 2018 uspokojíme aj ostatných žiadateľov. 

 

 Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. a v zmysle čl. 2 ods. 8  Všeobecne záväzného nariadenia č. 

5/2015 o podmienkach prideľovania bytov a správy bytových domov obstaraných s 

použitím verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho bývania, na základe návrhu 

bytovej komisie.  

 

Schvaľuje pridelenie 2- izbového obecného nájomného bytu č. 3 o výmere 54,92 m²,  

ktorý sa nachádza na 1. poschodí v bytovom dome č. 556 v Liptovskej Porúbke, 

postavený na parcele KN-C č. 1395/4, zapísaný na LV č. 2559 

 

Nájomcovi:   Jurajovi Králkovi          

od 01. 02 2017 

Na dobu nájmu do 30.09.2019 

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt  

Zdržali sa: p. Lýdia Rúfusová, 

Proti: - 

 

8. Na obec bola doručená žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce pre Mesto 

Liptovský Hrádok na záujmové vzdelávanie detí. Zodpovedná  pracovníčka  p. Jana 



Benková žiadosť skontrolovala a konštatovala, že žiadosť je kompletná a je spracovaná 

v súlade s platným VZN o poskytovaní dotácií. Mesto Liptovský Hrádok žiada dotáciu na 

záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce na I. polrok 2018. 

Poslankyňa p. Lýdia Rúfusová navrhla dotáciu 6,-€/mesiac/dieťa. S týmto návrhom 

súhlasili aj ostatní prítomní poslanci. Predseda návrhovej komisie prečítal návrh 

uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje  na základe žiadosti Mesta Liptovský Hrádok dotáciu na I. polrok 2018 za 

mesiace január - jún vo výške 36- € na 1 dieťa (6 € /mesiac/dieťa) s trvalým pobytom na 

území obce Liptovská Porúbka, pre 27 detí, ktoré navštevujú mimoškolskú záujmovú 

činnosť. Celková výška dotácie na I. polrok 2018 za mesiace január - jún predstavuje 

čiastku 972,- €.  

 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

9. V bode rôzne starostka informovala: 

Úrad vlády SR vyhlásil výzvu na podporu rozvoja športu na rok 2018. Už v minulom 

období sme evidovali požiadavky mamičiek vybudovať v časti obci Za Váhom detské 

ihrisko. V roku 2017 sme sa zapojili do podobnej výzvy, ale táto výzva bola nakoniec 

zrušená. Poslanci jednomyseľne vyjadrili súhlasil so zapojením sa do výzvy na výstavbu 

detského ihriska.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

  

A, Súhlasí so spracovaním žiadosti o dotáciu z Úradu vlády SR, Podpora rozvoja športu 

na rok 2018,  - podprogram č. 2 výstavba detských ihrísk  

B, Súhlasí so spolufinancovaním projektu vo výške 5 % z celkového rozpočtu . 

Hlasovanie:  

Prítomných poslancov:  5 

Za: p. Ladislav Hutka, p. Milan Junas, p. Renáta Karnová, Ing. Martin Lenárt, p. Lýdia 

Rúfusová  

Zdržali sa: - 

Proti: - 

 

p. starostka ďalej informovala: 

 

- prebieha verejné obstarávanie na obstarávateľa  územnoplánovacej dokumentácie, po 

jeho ukončení prebehne verejné obstarávanie na spracovateľa územnoplánovacej 

dokumentácie. Je to zdĺhavý proces, ale musíme dodržať zákonné ustanovenia. Na úradnej 

tabuli ako aj na web stránke obce bude zverejnená verejná vyhláška Oznámenie o začatí 

procesu obstarávania zmien a doplnkov č. 1 ÚPN-O Liptovská Porúbka. 

 

- Dňa 31.01.2018 si pripomenieme 73. výročie oslobodenia našej obce. P. starostka 

navrhla v tento deň o 15:30 h zorganizovať spomienkovú slávnosť s pietnym aktom 

kladenia venca. S jej návrhom poslanci súhlasili.  

 



- 10.02.2018 sa bude konať akcia Posledný fašiang spojená s ochutnávkou zabíjačkových 

špecialít. P. starostka požiadala poslancov, aby sa 09.02.2018 v popoludňajších hodinách 

zúčastnili prípravy týchto špecialít. 

 

p. starostka požiadala poslancov o interpelácie. 

 

p. Lýdia Rúfusová: Dalo by sa spraviť zábradlie popri ceste od pohostinstva p. Pirhalu 

smerom hore. V zime sa tam šmýka a starší ľudia majú problém ísť hore kopcom. 

 

p. starostka:  miestne komunikácie sa posýpajú, hlavne cesty do kopca. Čo sa týka 

osadenia zábradlia musíme si podrobne naštudovať zákon, keďže je to miestna 

komunikácia. Potom sa k tomu budeme môcť vyjadriť. 

 

p. Milan Junas: bolo by vhodné zistiť či by sa dal opraviť chodník popod Zapač aby tam 

prešli ľudia  aj s kočíkmi. Bolo by dobré opíliť stromy v parčíku pre urbárom. 

  

p. starostka: nakoľko chodník prechádza cez pozemky v správe Urbárskeho pozemkového 

spoločenstva Liptovská Porúbka je potrebné získať súhlas UPS a následne na stavebnom 

úrade zistiť, či táto činnosť podlieha len oznamovacej povinnosti alebo povoľovaciemu 

konaniu. 

Ošetrenie drevín orezaním môže vykonávať len odborne spôsobilá osoba a to vo 

vegetačnom období od 01. 04. do 30.09.2018. Evidujeme viaceré požiadavky občanov, 

preto oslovíme dodávateľov s požiadavkou o vypracovanie cenových ponúk a vyberieme 

dodávateľa týchto prác. Problém  však vidím vo vlastníckych vzťahoch, stromy môžeme 

dať vypíliť alebo orezať len so súhlasom vlastníkov pozemkov. 

 

p. Dušan Capko upozornil na  stojace autá na miestnej komunikácii a cesty III. triedy, 

ktoré bránia zimnej údržbe a neraz aj iným motorovým vozidlám v prejazde. 

Z neupravených dvorov sa vynáša aj blato na komunikáciu. Občania by si mali zabezpečiť 

parkovanie na svojich pozemkoch prečo by mali parkovať na verejnom. Zároveň 

konštatoval, že by bolo vhodné aj osadenie dopravného značenia.  

 

p. starostka: Tento problém riešime každoročne. Aj terénne sociálne pracovníčky 

upozorňujú majiteľov vozidiel. Autá jeden deň preparkujú a na druhý deň sú tam zas. Nie 

je to jednoduché. V miestnom rozhlase opätovne vyhlásime reláciu a  požiadame 

o súčinnosť políciu prostredníctvom nám prideleného okrskára. 

 

p. Jakub Moravčík vystúpil s pripomienkou parkovania áut za potokom a poukázal na 

skutočnosť, že je tam studňa s prameňom. V minulosti sa spílil zhnitý prístrešok, ktorý bol 

vybudovaný nad ním.  

 

p. starostka: parkovanie sa nedá riešiť na pozemkoch vo vlastníctve iných. Miesto kde je 

prameň za rodinným domom č. 102 nie je registrované ako studňa s pitnou vodou.  

 

p. Dušan Capko vzniesol dotaz kto je vlastníkom stavidiel. 

  

p. starostka informovala, že obec nevlastní žiadne stavby na vodnom toku.  

 

V krátkej diskusii poslanci na podnet občanov navrhli jarné upratovanie obce, ktoré 

vykonajú občania pred svojimi rodinnými domami. Uličné smeti budú vo vyhlásený deň 

odvezené zamestnancami obce.  

 

 

   

 



 

 10. p. starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní OZ  

a konštatovala, že najbližšie riadne zasadnutie OZ sa bude konať  21. februára  so 

začiatkom o 16.30  h. 

 

Zasadnutie bolo ukončené o 18.42 h. 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r.  

                                                                                                                                                  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r.   

    

Overovatelia zápisnice:    p. Lýdia Rúfusová, v.r. 

 

         p. Renáta Karnová, v.r. 


